
Martina: Galatasaray nie może sobie pozwolić na Dzeko

News - ASRoma.pl

Wczoraj pojawiły się pogłoski o zainteresowaniu Galatasaray osobą Edina

Dzeko. Plotkę podłapały dzisiejsze dzienniki, prześcigające się w liczbach.

Tymczasem portal pagineromaniste.com skontaktował się z Silvano

Martiną, agentem, który brał udział przy transferze Dzeko i Zukanovica do

Romy.

 

- W tej chwili znajdujemy się w bardzo spokojnej fazie. W związku z faktem, że

Walter Sabatini nie czuł się dobrze, nikt nie był w stanie z nim rozmawiać.

 

Zukanovic grał dobrze, gdy był wystawiany...

- Ervin zawsze grał dobrze i nie ma zamiaru zmieniać otoczenia.

 

Kondycja Edina Dzeko? Wczoraj wieczorem, w meczu z Hiszpanią zszedł po

22 minutach.

- Nie wiem. Byłem przelotem na zgrupowaniu Bośni, aby się z nim przywitać. Nie

oglądałem meczu. Szczerze mówiąc nie wiem co się stało, mam nadzieję, że to nic

poważnego.

 

Dzeko chce się odkupić w przyszłym sezonie po rozczarowującym roku czy

chce zmienić otoczenie?

- Nie wiem, nic nie wiem.

 

Jednak mówi się o Galatasaray i Evertonie...

- Nie można o tym zbyt dużo mówić, gdyż ktoś coś rano napisze i od razu wszyscy

komentują wymyślone rzeczy. Galatasaray ma problemy związane z finansowym

fair play, zatem nie wiem w jaki sposób może pozyskać gracza.
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